
 

Aan: het college van B & W van Raalte 

Betreft: vragen inzake rol gemeenteraad in de gebiedstafels  

 

Naar aanleiding van de discussie over de aanpak van stikstof heeft de provincie besloten om dit te 

gaan doen volgens een gebiedsgerichte aanpak (GGA). De provincie is in zes gebieden verdeeld met 

als doel:  

1. Het oplossen van knelpunten voor ontwikkelingen die stikstofruimte nodig hebben op korte 

termijn.  

2. Versterking van de natuur en terugbrengen van de stikstofneerslag  

3. Bijdragen aan een toekomstbestendig Overijssel, waarin we de stikstofopgave verbinden met de 

transitie van de landbouw, klimaatadaptatie, energietransitie en andere opgaven. 

Per gebied is er een zogenoemde gebiedstafel, waar het gesprek gevoerd wordt tussen de 

stakeholders, waaronder ook de gemeente, ambtelijk en mogelijk ook bestuurlijk, zoals u aangeeft in 

de memo van oktober.  

Hierbij mijn eerste vragen: 

1. Hoe denkt de wethouder de gemeenteraad hierin mee te nemen zodat we als raad hierin aan 

de voorkant ook kunnen ‘meepraten’ ? 

2. Hoe komt het uiteindelijke uitvoeringsplan GGA voor besluitvorming tot stand en welke rol 

heeft de gemeenteraad hierin?  

3. Is hierover afstemming met de buurtgemeentes? 

4. Is de wethouder het er mee eens dat deze gebiedsgerichte aanpak grote impact kan hebben 

op het buitengebied, maar ook op infra projecten, bouw en industrie? 

Om te zorgen voor voldoende draagvlak is het van groot belang dat in de gebiedsprocessen de juiste 

partijen vertegenwoordigd zijn. Ook al in de verkennende fase, waar het mee zal beginnen. De 

uiteindelijk te nemen maatregelen zijn niet alleen de verantwoordelijkheid van de agrarische sector, 

zoals vaak gezegd wordt, maar van alle sectoren waarbij stikstofuitstoot plaats vindt. Wanneer het 

niet mogelijk of wenselijk is dat een aantal partijen direct onderdeel worden van de tafel, zie ik het 

als een taak van de wethouder deze partijen, wanneer ze actief zijn in onze gemeente uiteraard, 

aanhoort en zo indirect de belangen mee neemt naar de gebiedstafel. 

5. Is de wethouder het hiermee eens?  

Het is een erg ingewikkelde en complexe opgave die er ligt op gebied van stikstofreductie. Zoals u in 

de beantwoording van mijn schriftelijke vragen op 27 mei 2020 aangeeft ligt er wat betreft de wet- 

en regelgeving slechts een zeer beperkte bevoegdheid bij de gemeente, echter ligt hier wel een 

duidelijke rol van de gemeente. Neem bijvoorbeeld de vergunningverlening en  bestemmingsplan 

wijziging. Bijvoorbeeld bij een rood voor rood proces van een (voormalig) agrarisch bedrijf. Op een 

bepaald moment in zo’n proces veranderd de bestemming en komt er stikstofruimte vrij. 

6. Waar blijft deze bovengenoemde stikstofruimte? voorlopig is het stikstofregistratiesysteem 

nog niet bruikbaar. Is deze stikstofruimte beschikbaar voor een ander bedrijf om te 

ontwikkelen? Of wordt deze ingezet voor het ‘legaliseren’ van de Pas-melders? Is het 



 

beschikbaar om wegen aan te leggen of industrieterrein? Of ‘verdwijnen’ deze in de AERIUS 

berekening en zijn ze ‘weg’? 

7. Is deze vrijgekomen stikstofruimte überhaupt wel voor ontwikkeling beschikbaar, of moet er 

eerst zoveel gereduceerd worden tot dat de 50% van de kritische depositie waarde gehaald is 

in de verschillende N2000 gebieden voordat er weer ontwikkeld kan worden?   

Met name dit laatste punt, er zullen moeilijke keuzes gemaakt moeten worden om toch vooruit te 

komen, vandaar mijn vraag hoe de raad hierin betrokken wordt.  

8. Zijn er bij de wethouder bevoegdheden inzake de GGA bekend, waarbij de gemeente aan zet 

is? zo ja welke, en hoe neemt de wethouder hier zijn afweging in? wordt de raad hierbij 

betrokken? 

Met vriendelijke groet, 

Jeroen Neimeijer 
Fractie CDA Raalte 


